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UNITÉ I

LEÇON 1. Bonjour, madame!
Ex. 3, page 7. 

 Bо  французском  языке  ударение  в  слове  всегда  падает  на  последний  слог: 
 Na-ná, Mi-lá. 

 Буква l произносится всегда мягко, как «ль»: Lili. 
 Буква е на конце слова не читается: Aline. 
 Удвоенные согласные произносятся как один звук: Annie, Minna. 

 У французскай мове нацiск у слове падае заўсёды на апошнi склад:  Na-ná, Mi-lá. 
 Лiтара l вымаўляецца заўсёды мякка, як «ль»: Lili. 
 Лiтара е на канцы слова не чытаецца: Aline. 
 Падвоеныя зычныя вымаўляюцца як адзiн гук: Annie, Minna. 




